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Interpelacje !

1) Proszg o inforn-racjg czy Gmina Miasto -try'loclawek mazamiar skorzystai z dobrodziejstw ustawy
przyjEtej przez parlament 16 grudnia 2020 r., kt6ra wchodziw Zycie l loriehria 2021 t dotycz4cej
mozliwoSci otrz5nnania lokali miesziralnych w zamian za gntnt przekazany przez samorz4d
deweloperom ( Dz.IJ.z 2021 r. poz. 223). Jest to korzysbre romriqzane dla obydwu shon.

2) Proszg o inforrnacjg ile os6b, pracownik6w UrzEdu Miasta Wloclawek zostalo skierowanych
do pracy zdalnej w zwiqzku z obostrzeniami jakie obowiqzuj4 od27 marca do 9 kwietria202l r.

3) Kierowcy dopytuj+ kiedy wreszcie zostanie naprawiona jezdnia ulicy POW bgd4ca
w katastrofalnym stanie zaga?ajqcymuszkodzeniem pojazd6w samochodowych.

4) Mieszkancy ulicy Wiqzowej w Michelini e narzekajqna niedbalstwo i technologig zastosowan4
w naprawie nawierzchni. DuZe ubytki w qlicy zasypano tluczniem i gresami, kt6re narahaj1
poruszaj4ce sig poja2dy na uszkodzenie karoserii oraz mogS spowodo*ai uszczerbek
na zdrowiu pieszych mieszkanc6w poruszaj3cfch sig t4 pieszo-jezdni4.

5) Mieszkancy naszego miasta pytaj4, kiedy bgdzie naprawiona nawierzchnia ulicy Zdunskiej,
bgd4cej teZ deptakiem w Scislyrn centrum niedaleko Urzgdu Miasta

6) Proszg o naprawienie zapadnigtych fragment6w chodriika w ulicy Swigtego Antoniego
na odcinku od ulicy Chopina Co przystanku MPK po stronie numer6w parrystych znajduj4cych
sig tam posesji.

( 7)){teszkancy Mchelina postuluj6 aby material budowlany z remontowanej wla6nie ulicy Jana
Yawla II i ulicy Letniej wykorzysta6 na podbudowg gruntowych ulic, kt6rych jest jeszcze wiele

na tym osiedlu. Jako radny w pehi zgadzam sig z ich zdaniem.
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